
Protokół Nr 27/2013 
Strategii i Rozwoju Miasta Rady Miasta Ostrowca Św.  

z dnia 14 stycznia 2013 roku  
 
 
Obradom przewodniczył p. W. Mazur – Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta.  
 
Obecni  – zgodnie z załączoną listą obecności.  
 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.30, zakończyło się o godz. 14.50.  
 
 
 

LP. SPRAWA WNIOSEK/INFORMACJA  
(WYNIK GŁOSOWANIA) 

ODPOWIEDZIALNY,  
ADRESAT,  

TERMIN 
    

1.  Opiniowanie  a) wezwania do usuni ęcia narusze ń skierowanego do   
 projektów  uchwał  Rady Miasta Ostrowca Św. przez SM „Krzemionki”   

 na sesj ę RM w Ostrowcu Św. – pan Z. Duda stwierdził, Ŝe na grudniowym  
 w sprawie:  posiedzeniu Komisji Strategii wszystkie projekty uchwał   
  zostały przegłosowane „za”. Zapytał, o co w takim razie   
  chodzi w przypadku SM „Krzemionki”?   
  Wyjaśnień udzieliła Naczelnik Wydz. Środowiska -   
  p. A. Sobolak, która stwierdziła, Ŝe wszystkie podjęte uchwały   
  były legalne. Spółdzielnia dokonała przedmiotowego wezwa-  
  nia na podstawie art. 101 ustawy o samorządzie gminnym.   
  Pan Z. Duda zapytał, skąd Spółdzielnia ma takie opinie,   
  gdyŜ jego zdaniem takiego podziału jak owa Spółdzielnia   
  mógłby sobie kaŜdy Ŝyczyć.   
  Pani Naczelnik odpowiedziała, Ŝe jest to interpretacja radców  
  prawnych Spółdzielni. Raz jeszcze zaznaczyła, Ŝe wszystkie   
  uchwały zostały podjęte zgodnie z literą prawa, były   
  konsultowane i analizowane przez Zespół Radców Prawnych,  
  dlatego tym bardziej budzi zdziwienie postępowanie Spół-  
  dzielni, która ten temat konsultowała z kolei z Panią Naczelnik  
  Wydz. Środowiska.   
  Pan Z. Duda dodał, Ŝe niektóre zagadnienia w ustawie są źle  
  rozwiązane, a radni muszą poruszać się w obrębie obowiązu-  
  jących przepisów prawa. Trybunał Konstytucyjny będzie   
  rozpatrywał kwestię dot. przetargów.   
  Z. Duda dodał, Ŝe Senat juŜ wprowadził zgłoszone poprawki.   
  Pani Naczelnik dodała, Ŝe wszystkie działania rządu są bardzo  
  pilnie  w tej kwestii obserwowane. 23 – 24 stycznia będzie   
  mieć miejsce trzecie czytanie, a wśród wprowadzonych zmian  
  są takŜe te zgłoszone przez p. Z. Dudę.   
  Pan R. Binensztok dodał, Ŝe Rada Miasta podjęła uchwały   
  w czasie, kiedy protestów w tej sprawie było mniej.   
  Swoje protesty zgłosił takŜe Związek Miasto Polskich oraz   
  duŜe miasta, jak Gdańsk, Zielona Góra, czy Katowice.   
  Te i inne miasta nie obawiają się odwoływać od rzeczy,   
  które uwaŜają za złe. A tego typu uwag moŜe być jeszcze   
  więcej.   
    
  Po wysłuchaniu wyjaśnień Pani Naczelnik Wydz. Środowiska,  
  w wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie Komisji   
  Strategii jednogłośnie pozytywnie opowiedzieli się za nie   
  uwzględnieniem w/w wezwania.   
    
    



  Ponadto jednogłośnie pozytywnie członkowie Komisji  
zaopiniowali n/w projekty uchwał w sprawie: 
 

 

  b) zmn. uchwał ę w sprawie przyj ęcia „Planu Pracy Rady   
  Miasta Ostrowca Św. na 2013 rok”,   
    
  c) przyst ąpienia do sporz ądzenia miejscowego planu   
  zagospodarowania przestrzennego cz ęści miasta Ostrowca   
  świętokrzyskiego w rejonie ulic: Las Rzeczki, Ił Ŝecka,   
  Grabowiecka,   
    
  d) sprzeda Ŝy lokalu mieszkalnego – dot. lokalu poł.   
  w budynku przy ul. IłŜeckiej 38A,   
    
  e) sprzeda Ŝy działki gruntu – dot. niezabudowanej działki   
  gruntu przy ul. Szerokiej,   
    
  f) zamiany działek gruntu – dot. zamiany pomiędzy Gminą  
  a JP Granit Sp. z o.o.,   
    
  g) nabycia nieruchomo ści poł. w Ostrowcu Św. – dot.   
  nabycia na rzecz Gminy nieruchomości przy ul. Wysokiej,   
    
  h) nabycia nieruchomo ści poł. w Ostrowcu Św. – dot.  
  nabycia na rzecz Gminy nieruchomości w rejonie ulic   
  Samsonowicza i Rudzkiej,   
    
  i) zmn. uchwał ę w sprawie nabycia nieruchomo ści poł.   
  w Ostrowcu Św.,   
    
  j) zmn. uchwał ę w sprawie nabycia nieruchomo ści poł.   
  w Ostrowcu Św.,   
    
  k) zmn. uchwał ę w sprawie nabycia nieruchomo ści poł.   
  w Ostrowcu Św.,   
    
  l) ustanowienia  słu Ŝebno ści przesyłu – dot. udostępnienia  
  MWiK Sp. z o.o. urządzeń na gruncie.   
    

 
 
Ze względu na wyczerpanie się porządku dnia posiedzenie zakończono.  
 
 
 
         Protokołowała:                   Przewodni czył:  
             A. Dzioba                        W. Mazur 
Wydział Organizacyjno - Prawny                 Przewodniczący Komisji  
              Strategii i Rozwoju Miasta RM  
 
 


